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ÅRSMØTE FOR DØVES SJAKKFORENING 2022 
 

Velkommen til årsmøte i Døves sjakkforening fredag 4. november kl 17!  
 
Sted: Oslo Schakselskap, Bogstadveien 30, 0355 Oslo. 
 
 
Saksliste: 
 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden. 
2. Valg av møteleder. 
3. Valg av sekretær for møtet. 
4. Valg av to medlemmer til å undertegne protokollen. 
5. Styrets årsberetning. 
6. Regnskap med revisjonsberetning. 
7. Ansvarsfrihet for styret. 
8. Fastsettelse av kontingent og godkjenning av budsjettforslag. 
9. Innkomne forslag: 

a) Navn på foreningen 
10. Valg av leder. 
11. Øvrige valg (styremedlemmer, varamedlem, revisor og organisatorisk representasjon).  
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Til sak 5: 
STYRETS ÅRSBERETNING 2021-2022 

DØVES SJAKKFORENING 
 
 
Årsberetningen gjelder perioden 1. oktober 2021 til 1. oktober 2022.  
 
Døves sjakkforening ble opprettet 21. november 2020. I stiftelsesdokumentet ble det 
fastslått at navnet er foreløpig og styret gis i oppgave å komme med forslag til et varig navn. 
Saken ble tatt opp under årsmøtet i 2021, men utsatt til 2022 da det var få til stede (sak 9a).  
 
Årsmøtet ble avholdt 12. november 2021, og det samme styret som tiltrådte ved opprettelse 
av klubben ble gjenvalgt:  
 
Leder: Paal Richard Peterson 
Styremedlem: Torbjørn Johansen 
Styremedlem: Oddbjørn Vågen 
Varamedlem: Maarten Vreugdenhil 
 
Bilagsrevisor: Truls S. Yggeseth  
 
Medlemskontingent ble satt til 500 kroner for 2021, deretter 300 kroner per år.  
 
 

• Medlemmer 
 
Vi har per dato 17 betalende medlemmer i Døves sjakkforening.  
 
 

• Økonomi 
 
Det vises til eget regnskap vedlagt. Regnskapet viser overskudd på 386 kroner. Imidlertid 
skyldte vi 4650 kroner til Oslo døveforening etter sjakkurset i vår, som er betalt tilbake etter 
at regnskapet ble avsluttet. Økonomien er stabil. I banken står det 5635 kroner per 13. 
oktober (etter tilbakebetaling til Oslo døveforening). Vi har også fått flere inntekter etter at 
regnskapet ble avsluttet, blant annet påmeldingsavgifter til døvemesterskap og støtte fra 
Oslo døveforening på 10.000 kroner.  
 
 

• Styrets arbeid 
 
Det har vært avholdt seks styremøter og det er behandlet 16 saker i 2022.   
 
Styret vil fremheve følgende saker: 
 

- Gjennomføring av sjakkurs i Oslo 22.-24. april 2022 med seks deltakere og to lærere 
- Innmelding i ICCD på plass 
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- Deltakelse på ICCDs kongress i Polen i oktober (Oddbjørn Vågen) 
- Gjennomføring av døvemesterskap (i samarbeid med Oslo Schakselskap) 
- Informasjonsarbeid via hjemmesiden og Facebookgruppen «Sjakk for døve i Norge» 
- Tettere dialog med Norges Sjakkforbund 

 
 
• Kommentar: Styret takker for i år, og håper 2023 blir et minst like bra sjakkår for 

døve. Vi må jobbe med å få på plass et lag som kan representere Norge i de 
internasjonale døvemesterskapene arrangert av ICCD. Vi vil ellers jobbe for flere 
samlinger i form av kurs og andre typer konkurranser. Dessuten har vi begynt å 
leke med tanken på å arrangere et mesterskap for ICCD for eksempel i 2025. Noe 
annet vi bør vurdere i 2023, er å endre årsmøteperioden så den følger 
kalenderdatoen. I så fall må vi vedta det på neste årsmøte som vedtektsendring.  

 
 
Oslo 21. oktober 2022 
 
Torbjørn Johansen, Oddbjørn Vågen, Maarten Vreugdenhil og Paal Richard Peterson 
 
 
 
Vedlegg 
 
 
Til sak 8: 
 
Budsjett 
 
Det ble bestemt ved stiftelsesmøtet at årskontingenten skulle være 300 kroner fra 2022. Det 
opprettholdes. Det betyr at budsjettet for 2023 er: 
 
 
Inntekter: Medlemsskap i Døves sjakkforening (20 x 300):  6000 kroner 
  Døvemesterskap (10 x 300):    3000 kroner   

Sponsorer og støtte:     10000 kroner 
  Sum inntekter:     19000 kroner  
 
 
Utgifter: Kollektivt medlemsskap i Norges Sjakkforbund:  4000 kroner 
  Tilknytningsavgift til ICCD:     1500 kroner  

Representasjoner     7500 kroner 
Premier døvemesterskap    2500 kroner 
Bankgebyrer, mat, drikke, premier mv.   1000 kroner  
Sum utgifter:      16500 kroner 
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Til sak 9a: 
 
Navnevalg 
 
Styret prøvde å iverksette diskusjon om endelig navn på foreningen via avstemninger og 
diskusjon på Facebookgruppen «Sjakk for døve i Norge». Det ble vanskelig å diskutere 
ordentlig ettersom vi ikke kunne møtes ansikt til ansikt. Styret bestemte at vi ville ta opp 
diskusjonen på årsmøtet. Det var særlig to forhold som ble mye diskutert: 1. «Døves» eller 
«Tegnspråkliges». Det kan virke mer inkluderende med «Tegnspråkliges», samtidig som vi 
internasjonalt som hovedregel møter andre døve. 2. «Norges», «Norge» eller «Norske». Det 
er fint med bare «Norge» i navnet, med da sliter vi med det grammatiske. Vi tar diskusjonen 
med åpent sinn på årsmøtet og ser om vi kommer fram til et bra navn! 
 
 
 
 
 
 
 

VELKOMMEN TIL ÅRSMØTE! 
 


